

致：童軍/深資童軍支部團員及家長

副本：區總監、副旅長、各支部領袖、政務委員及顧問老師

通告第 2024/11 號

2024 年 9 月 1 日

## 同行未來—香港童軍大露營

是次大露營以「同行未來 WE@FUTURE」為主題，期望透過多元化且富趣味和創意的活動，讓營友體驗大露營樂趣，一同探討及實踐素質訓練和可持續生活模式，並透過團體生活，增進國際童軍情誼，加強與內地青少年的交流，以至對大灣區的發展有更深入的了解，與此同時宣揚童軍運動的核心價值，發揮團隊精神，共創一個更美好的社會。



### (1) 活動日期：

日期	時間	地點	備註
2024 年 12 月 23 日 (星期一) ~ 2024 年 23 月 27 日 (星期五)	稍後公佈	珠海淇澳島 「淇澳·多巴岸海島度假營地」	露營 (5 日 4 夜)

- (2) 活動費用： 每位港幣\$500 (包括營期內之膳食、由香港來往營地之交通、基本保險、營友手冊、大會營章、營帽、營巾及參加證書)

	大露營資助計劃		
	不申請	半額津貼	全額津貼
原價：	HK\$800	HK\$400	HK\$0
港島地域資助：	HK\$300	HK\$150	HK\$0
費用：	<b>HK\$500</b>	<b>HK\$250</b>	<b>HK\$0</b>

- (3) 集合時間： 稍後公佈

- (4) 集合地點： 稍後公佈

- (5) 解散時間： 稍後公佈

- (6) 解散地點： 稍後公佈

- (7) 截止日期： 2024 年 9 月 21 日 (星期六)

- (8) 其它事項：
- 各成員需穿著整齊童軍制服入營及離營。
  - 各成員需帶備食具及其他一切個人露營所需之設備；設備清單將稍後發放。
  - 各成員的家長需填妥家長同意書(PT/46)，並遞交回鄉證或其他旅遊證件及所需簽證的副本。
  - 各成員若有個人健康資料如病症或敏感等情況，請在家長同意書(PT/46)填報有關資料。
  - 「同行未來—香港童軍」大露營資助計劃提供資助予有經濟需要的青少年成員參與是次大露營。如家庭正接受綜合社會保障援助(綜援)或學生資助計劃(學生資助)全額/半額津貼，請向領袖查詢詳情。
  - 如對本次活動有任何查詢，請與本旅旅長郭沛民先生(6995-8896)聯絡。

港島第四十八旅旅長  
郭沛民



To : Scout Troop / Venture Scout Unit Members & Parents  
Cc : DC, AGSL, Leaders, Lay Members & Consultant Teacher

**Circular No. 2024/11**  
**1<sup>st</sup> September 2024**

**We@Future Jamboree**

The Association will organise a Jamboree with a variety of enjoyable and creative activities under the theme of “WE@FUTURE”. This event aims to let the campers experience the fun of camping, explore and practise character training and sustainable lifestyle together. Through group life, develop friendship and exchange with mainland and overseas campers, and deepen the understanding towards the development of the Greater Bay Area. Last but not the least, promote the core values of the Scout Movement, nurture team spirit and build a better society together.



**(1) Activity Details:**

Date	Time	Location	Remarks
23 <sup>rd</sup> December 2024 (Monday) ~ 27 <sup>th</sup> December 2024 (Friday)	To be announced	Qiao Dopa Coast, Zhuhai	Camping (5 Days 4 Nights)

**(2) Activity Fee:** HKD \$500 (covering regular meals during Jamboree, transportation between Hong Kong and the campsite, general insurance coverage, camper handbook, Jamboree emblem, cap, scarf and certificate of participation)

	Jamboree Subsidy Scheme		
	Not Apply	Half Grant	Full Grant
<b>Original Fee :</b>	HK\$800	HK\$400	HK\$0
<b>Subsidy from HKIR :</b>	HK\$300	HK\$150	HK\$0
<b>Fee :</b>	<b>HK\$500</b>	<b>HK\$250</b>	<b>HK\$0</b>

**(3) Assembling Time:** To be announced      **(4) Assembling Place:** To be announced

**(5) Dismissing Time:** To be announced      **(6) Dismissing Place:** To be announced

**(7) Enrolment Deadline:** 21<sup>st</sup> September 2024 (Saturday)

- (8) Others:**
- a. All members must wear scout uniform to and departing from camp.
  - b. All members should bring along their own eating utensils and other personal camping gears. The equipment list will be released later.
  - c. Parents should complete the Parental Consent Form (PT/46) and submit copies of member’s Mainland Travel Permits for Hong Kong and Macau Residents or other travel documents with valid visa (if applicable).
  - d. In case a member has any health information such as illnesses and allergies, please fill in the relevant information in the Parental Consent Form (PT/46).
  - e. The WE@FUTURE Jamboree Subsidy Scheme is to enable needy youth members to join this Jamboree. Recipients of Comprehensive Social Security Assistance (CSSA), or full / half grant under the Student Financial Assistance Scheme (SFAS) can contact to leader to get the details.
  - f. For enquiries, please contact Group Scout Leader, Mr. Pitman Kwok at 6995-8896.

**Pitman Kwok**  
**Group Scout Leader of 48th HKG**